
Zápisnica zo zasadnutia  Obecného zastupiteľstva Obce Betlanovce, 
                konaného dňa 06.04.2021 v Kultúrnom dome v Betlanovciach 

 
Prítomní podľa prezenčnej listiny 
 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Ing. Zoltán Varga, starosta obce. V úvode 
privítal prítomných a skonštatoval, že z celkového počtu  7-mych poslancov, ktorí zložili 
zákonom predpísaný sľub sú v úvode prítomní 5 poslanci (Ing. Kremnická, M. Lutter, Mgr. 
Hodák, D. Barilla, P. Mrkvica), preto zasadnutie obecného zastupiteľstva vyhlasuje za 
uznášania schopné. 
 
K bodu 1. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Za zapisovateľku bola  určená p. Miroslava Vargová a za overovateľov zápisnice boli určení  
p. Mrkvica, p. Barilla. 

Obecné zastupiteľstvo Obce Betlanovce berie na vedomie určenie zapisovateľky: M. 
Vargovej a overovateľov zápisnice: p. Mrkvicu, p. Barillu. 

Hlasovanie:  
Prítomní: 5 (Barilla, Mrkvica, Lutter, Mgr. Hodák, Ing. Kremnická) 
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
 
OZ prijalo uznesenie č. 13/04/2021 
 
K bodu 2. Voľba návrhovej komisie 

Do návrhovej komisie boli zvolení:  Ing. S. Kremnická, Mgr. S. Hodák, Lörinc.  

Hlasovanie:  
Prítomní: 5 (Barilla, Mrkvica, Lutter, Mgr. Hodák, Ing. Kremnická) 
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
 
OZ prijalo uznesenie č. 14/04/2021 
 
3. Schválenie programu 

Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom doručený spolu 
s pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva v elektronickej podobe, materiály 
k jednotlivým bodom potrebné k rokovaniu v  elektronickej podobe. Na otázku starostu, či 
mali poslanci možnosť naštudovať si podklady k dnešnému zastupiteľstvu odpovedali 
poslanci kladne.   
 
Program: 

1. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
2. Voľba návrhovej komisie 
3. Schválenie programu 
4. Kontrola plnenia uznesení 



5. Schválenie zámeru na vybudovanie kamerového systému v obci 
6. Schválenie zámeru na vytvorenie novej webovej stránky obce a modulu 

umožňujúceho prepojenie na CUET 
7. Schválenie zámeru na rekonštrukciu oplotenia na parc . č. KN C 261/1 a KN C 261/2 

od p. Frankoviča 
8. Schválenie zámeru na výstavbu a rekonštrukciu oplotenia cintorína  
9. Schválenie zámeru  na drevorezbu  
10. Zrušenie uznesenia č. 65/10 /2018 z rokovania OZ v Betlanovciach 
11. Schválenie  prevodu vlastníctva majetku obce, pozemku  parc. č. KN C 105, k.ú. 

Betlanovce vo  vlastníctve  obce  v prospech  žiadateľky  Anny  Švirlochovej   
12. Zrušenie uznesenia č. 66/10 /2018 z rokovania OZ v Betlanovciach 
13. Schválenie prevodu vlastníctva majetku obce, pozemku  parc. č. KN C 398, KN C 

406/40 vo vlastníctve obce v prospech  žiadateľky  Márie Pechovej 
14. Žiadosť p. Ščuku o zriadenie vecného bremena na parc. č. KN C 406/13  za účelom 

vybudovania elektrickej prípojky k novostavbe RD na parcele KN C 406/12 
15. Interpelácie poslancov 
16. Rôzne. 

 
Ing. Kremnická navrhla doplnenie  bodu programu o Plán zasadnutí OZ na rok 2021. 
 
Hlasovanie:  
Prítomní: 5 (Barilla, Mrkvica, Lutter, Mgr. Hodák, Ing. Kremnická) 
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
 
P. Barilla navrhol zrušiť bod programu č. 7. Schválenie zámeru na rekonštrukciu oplotenia na 
parc.č. KN C 261/1 a KN C 261/2 od p. Frankoviča 
 
Hlasovanie:  
Prítomní: 5 (Barilla, Mrkvica, Lutter, Mgr. Hodák, Ing. Kremnická) 
Za: 3 (Barilla, Ing. Kremnická, Mgr. Hodák) 
Proti: 0 
Zdržali sa: 2 ( Lutter, Mrkvica) 
 
Vzhľadom na hlasovanie bod programu č. 7 nebol zrušený.  
 
Program: 

1. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
2. Voľba návrhovej komisie 
3. Schválenie programu 
4. Kontrola plnenia uznesení 
5. Schválenie zámeru na vybudovanie kamerového systému v obci 
6. Schválenie zámeru na vytvorenie novej webovej stránky obce a modulu 

umožňujúceho prepojenie na CUET 
7. Schválenie zámeru na rekonštrukciu oplotenia na parc . č. KN C 261/1 a KN C 261/2 

od p. Frankoviča 
8. Schválenie zámeru na výstavbu a rekonštrukciu oplotenia cintorína  



9. Schválenie zámeru  na drevorezbu  
10. Zrušenie uznesenia č. 65/10 /2018 z rokovania OZ v Betlanovciach 
11. Schválenie  prevodu vlastníctva majetku obce, pozemku  parc. č. KN C 105, k.ú. 

Betlanovce vo  vlastníctve  obce  v prospech  žiadateľky  Anny  Švirlochovej   
12. Zrušenie uznesenia č. 66/10 /2018 z rokovania OZ v Betlanovciach 
13. Schválenie prevodu vlastníctva majetku obce, pozemku  parc. č. KN C 398, KN C 

406/40 vo vlastníctve obce v prospech  žiadateľky  Márie Pechovej 
14. Žiadosť p. Ščuku o zriadenie vecného bremena na parc. č. KN C 406/13  za účelom 

vybudovania elektrickej prípojky k novostavbe RD na parcele KN C 406/12 
15. Plán zasadnutí OZ na rok 2021 
16. Interpelácie poslancov 
17. Rôzne. 

 

Hlasovanie:  
Prítomní: 5 (Barilla, Mrkvica, Lutter, Mgr. Hodák, Ing. Kremnická) 
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
 
OZ prijalo uznesenie č. 15/04/2021 
 
K bodu 4. Kontrola plnenia uznesení 
Všetky uznesenia č. 01/03/2021 - 12/03/2021 boli z predchádzajúceho zasadnutia Obecného 
zastupiteľstva zo dňa 11.03.2021.   
Uznesenia č. 01/03/2021-04/03/2021, 06/03/2021-12/03/2021 sú splnené. Uznesenia č. 
05/03/2021, 72/12/2020, 73/12/2020, 77/12/2020, 78/12/2020, 49/11/2020, 41/08/2020  sú 
v plnení.  
 
Hlasovanie:  
Prítomní: 5 (Barilla, Mrkvica, Lutter, Mgr. Hodák, Ing. Kremnická) 
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
 
OZ prijalo uznesenie č. 16/04/20 
 
K bodu 5. Schválenie zámeru na vybudovanie kamerového systému v obci 
Starosta informoval poslancov OZ, že zámerom obce je vybudovaním kvalitného kamerového 
systému posilnenie dozoru nad verejným poriadkom, dopravnou situáciou v obci,  
zefektívnenie bezpečnosti a ochrany zdravia obyvateľov a návštevníkov obce a ochrany 
majetku obce a občanov.  Pôjde o uzavretý kamerový systém aj s príslušenstvom 
pozostávajúci z vonkajších kamier, ktoré  budú umiestnené vo vytypovaných lokalitách na 
stĺpoch NN vedenia a budú monitorovať priestory centra obce, areálu detského ihriska, 
miestneho cintorína, územia medzi riekou Hornád a Teplickým potokom a 1 vnútornej 
kamery, ktorá bude monitorovať vstup do budovy OcÚ. Odhadované náklady na  realizáciu 
projektu sa budú odvíjať od typu použitých kamier, presná cena bude výsledkom 



realizovaného verejného obstarávania. Na tento projekt starosta navrhuje vyčleniť finančné 
prostriedky z rezervného fondu vo výške 10 000 €.   
 
Hlasovanie:  
Prítomní: 5 (Barilla, Mrkvica, Lutter, Mgr. Hodák, Ing. Kremnická) 
Za: 3 (Barilla, Lutter, Mrkvica) 
Proti: 0 
Zdržali sa: 2 (Ing. Kremnická, Mgr. Hodák) 
 
OZ prijalo uznesenie č. 17/04/2021 
 
K bodu 6. Schválenie zámeru na vytvorenie novej webovej stránky obce a modulu 
umožňujúceho prepojenie na CUET 
Starosta informoval, že zámerom predkladaného návrhu  je zefektívnenie a skvalitnenie práce 
administratívy pri plnení povinnosti elektronického zverejňovania dokumentov podľa zákona 
č.305/2013 Z.z. o elektronickej podobe výkonu pôsobnosti orgánov verejnej moci a o zmene a 
doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov na CUET. Táto povinnosť platí od 
1.11.2016. 
Ďalej uviedol, že za účelom splnenia tejto zákonnej povinnosti v roku 2020 oslovil 
spoločnosť, ktorá pre nás v minulosti vytvorila webovú stránku a nateraz zabezpečuje pre 
obec webhostingové služby, o vytvorenie modulu umožňujúceho prepojenie na CUET, t.j. po 
zverejnení dokumentov na webovej stránke obce ich automatické zverejnenie na CUET-e. 
Keďže aj napriek urgencii k dnešnému dňu táto služba nie je zabezpečená, uvedené 
dokumenty sa zverejňujú na CUET-e manuálne, čo je časovo náročné a pracné. Na základe 
uvedených skutočností, ako aj iných nedostatkov v súvislosti s poskytovaním služieb 
s uvedenou spoločnosťou, ktoré sa riešia od februára 2020, navrhuje zmenu poskytovateľa 
služieb.  
Za týmto účelom na základe prieskumu trhu  boli oslovené 3 spoločnosti, z ktorých 2 
spoločnosti predložili adekvátne cenové ponuky, ktoré sa líšia rozsahom poskytovaných 
služieb (základného balíčka) a spôsobom pripojenia na CUET. 
Ponuka Moderné obce 29,00€ bez DPH mesačne vrátane vytvorenia webstránky a pripojenia 
na CUET. 
Ponuka Galileo vytvorenie webstránky 1188€ s DPH, ročný poplatok 420€ s DPH 
                                            CUET           708€ s DPH, ročný poplatok 234€ s DPH 
Hlasovanie:  
Prítomní: 5 (Barilla, Mrkvica, Lutter, Mgr. Hodák, Ing. Kremnická) 
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
 
OZ prijalo uznesenie č. 18/04/2021 
 
K bodu7. Schválenie zámeru na rekonštrukciu oplotenia na parc . č. KN C 261/1 a KN C 
261/2 od p. Frankoviča 
Starosta uviedol, že zámerom obce je vybudovanie betónového oplotenia z betónových 
prefabrikátov o dĺžke 76m a výške 2m. Nakoľko vlastník susednej nehnuteľnosti  viackrát 
upozornil obec, že pri rôznych spoločenských akciách sa stáva, že deti  alebo podgurážení 
nájomcovia chodia pozdĺž oplotenia a dráždia psa, ktorý je ostrejší a hrozí im ujma na zdraví. 



Potreba vybudovania pevnejšieho oplotenia spočíva v ochrane nájomcov KD a obyvateľov 
obce pri rôznych kultúrnych a spoločenských akciách, zároveň sa skrášli verejné priestranstvo 
obce. P. Frankovič je ochotný prispieť na rekonštrukciu oplotenia sumou 1000€. P. Lutter 
navrhuje vymeniť pletivo za nové a natiahnuť silnejšiu ochrannú fóliu.  
 
Hlasovanie:  
Prítomní: 5 (Barilla, Mrkvica, Lutter, Mgr. Hodák, Ing. Kremnická) 
Za: 1 (Mrkvica) 
Proti: 3 (Ing. Kremnická, Barilla, Mgr. Hodák) 
Zdržali sa: 1 (Lutter) 
 
Vzhľadom na hlasovanie nebolo k tomuto bodu prijaté  uznesenie. 
 
K bodu 8. Schválenie zámeru na výstavbu a rekonštrukciu oplotenia cintorína  
Starosta informoval, že zámerom obce je rekonštrukciou prednej časti oplotenia na parc. č. 
KN C 46/1 a výstavbou nového oplotenia na parc.č. KN C 1213/7 revitalizácia centrálnej časti 
pohrebiska. Realizácia zámeru v prednej časti počíta s odstránením pôvodného oplotenia aj 
s kovaním a na jeho miesto postaviť betónové oplotenie z okrasných tvárníc, resp. DT tvárníc 
medzi ktoré budú umiestnené kované dielce. Súčasťou rekonštrukcie bude brána 
s bráničkou.Výstavba nového oplotenia sa bude realizovať na pozemku KN C 1213/7, t.j. na 
novej ploche cintorína s prepojením na židovský cintorín. Oplotenie bude vybudované  
z betónových prefabrikátov vzor štiepaný kameň   o výške 1,5, resp.2m, ktoré bude napojené 
na zadnú časť existujúceho oplotenia a v prednej časti na zrekonštruované oplotenie. Celková 
dĺžka oplotenia je cca 190m. V prednej časti novovybudovaného oplotenia je potrebné počítať 
s odstavnou plochou pre  osobné vozidlá aj so spevnenou plochou pre peších, ktorá nateraz 
nie je predmetom riešeného územia, keďže si vyžaduje vypracovanie projektovej 
dokumentácie spracovanej autorizovaným projektantom. Na realizáciu uvedeného zámeru 
starosta navrhuje vyčleniť sumu 22 000 € z rezervného fondu. Presná cena bude výsledkom 
realizovaného verejného obstarávania.   
 
Hlasovanie:  
Prítomní: 5 (Barilla, Mrkvica, Lutter, Mgr. Hodák, Ing. Kremnická) 
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
 
OZ prijalo uznesenie č. 19/04/2021 
 
K bodu 9. Schválenie zámeru  na drevorezbu  
Starosta informoval poslancov OZ, že zámerom obce je vyhotovenie drevorezby s motívom 
medveďa, ktorá bude umiestnená na vstupe do priestorov detského ihriska. Súčasťou 
drevorezby bude prevádzkový poriadok z hliníkovej tabule o rozmeroch 800x800 mm, ktorá 
bude umiestnená medzi labami medveďa, resp. inej časti drevorezby. Zámerom obce je aj 
vypracovanie  drevorezby s motívom Panny Márie a anjela, ktorá bude umiestnená 
na miestom pohrebisku. Ďalej uviedol, že k drevorezbe máme pripravené vlastné kmene 
z brestu, v prípade, že by boli pre konkrétnu drevorezbu vyhovujúce. Výška drevorezby max. 
cca 2000 mm. Na základe vyššie uvedeného  dal starosta vypracovať dve nezáväzné CP. 



Poslanci navrhli zatiaľ vyhotovenie len 1 drevorezby a to drevorezby medveďa na ihrisko 
MŠ.  
Hlasovanie:  
Prítomní: 5 (Barilla, Mrkvica, Lutter, Mgr. Hodák, Ing. Kremnická) 
Za: 3 (Barilla, Lutter, Ing. Kremnická) 
Proti: 0 
Zdržali sa: 2 (Mrkvica, Mgr. Hodák) 
 
OZ prijalo uznesenie č. 20/04/2021 
 
K bodu 10. Zrušenie uznesenia č. 65/10 /2018 z rokovania OZ v Betlanovciach 
Ide o uznesenie, ktoré bolo prijaté predchádzajúcim OZ za účelom predaja pozemku parc. č. 
KN C 105 pre p. Švirlochovú. Uznesenie v takom rozsahu ako bolo prijaté je nevykonateľné 
z dôvodu, že nezahŕňalo samotný prevod uvedeného pozemku v prospech menovanej. Preto 
starosta navrhol uvedené uznesenie v celom rozsahu zrušiť a prijať nové uznesenie.   
 
Hlasovanie:  
Prítomní: 5 (Barilla, Mrkvica, Lutter, Mgr. Hodák, Ing. Kremnická) 
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
 
OZ prijalo uznesenie č. 21/04/2021 
 
K bodu 11. Schválenie  prevodu vlastníctva majetku obce, pozemku  parc. č. KN C 105, 
k.ú. Betlanovce vo  vlastníctve  obce  v prospech  žiadateľky  Anny  Švirlochovej   
Žiadateľka požiadala obec o odpredaj pozemku parcela registra C p.č. 105 zastavaná plocha 
a nádvorie o výmere 89 m2, na ktorom je umiestnená  stavba. OZ v roku 2018 schválilo zámer 
odpredaja pozemku v súlade § 9a, ods. 8 písm. b) zák. č. 138/1991 Zb, t.j. pozemku 
zastavaného stavbou vo vlastníctve nadobúdateľa vrátane priľahlej plochy, ktorá svojím 
umiestnením a využitím tvorí neoddeliteľný celok so stavbou. Po prešetrení uvedenej žiadosti 
sa dospelo k záveru, že na stavbu, ktorou je zaťažený pozemok parc. KN C č. 105 nie je 
založený list vlastníctva. Žiadateľka nie je vlastníčkou ani pozemkov susediacich s parcelou 
KN C č. 105 a nemá majetko právne vysporiadané pozemky pod hlavnou stavbou. P. 
Švirlochová bola vyzvaná, aby doložila doklad o vlastníctve nehnuteľnosti. P. Švirlochová 
tento doklad doručila.   P. Mrkvica,  navrhol sumu 10,00 eur/ m2.  Ostatní poslanci sa zhodli 
na pôvodne odsúhlasenej sume 5,00 eur/m2. 
  
Hlasovanie:  
Prítomní: 5 (Barilla, Mrkvica, Lutter, Mgr. Hodák, Ing. Kremnická) 
Za: 4 (Barilla, Lutter, Mgr. Hodák, Ing. Kremnická) 
Proti: 0 
Zdržali sa: 1 (Mrkvica) 
 
OZ prijalo uznesenie č. 22/04/2021 
 
 
 



K bodu č 12. Zrušenie uznesenia č. 66/10 /2018 z rokovania OZ v Betlanovciach 
P. Pechová požiadala obec o odpredaj pozemku parc.č. KN C 398, druh pozemku – zastavaná 
plocha a nádvorie vo vlastníctve obce, ktorý je zastavaný stavbou rodinného domu súp. číslo 
142 vo vlastníctve žiadateľky a pozemok parcela registra C p.č. 406/40 vo vlastníctve obce  o 
výmere 120 m2 – druh pozemku – zastavaná plocha a nádvorie, ktorý tvorí priľahlú plochu k 
uvedenému rodinnému domu. Uznesenie v takom rozsahu ako bolo prijaté v roku 2018 je 
nevykonateľné z dôvodu, že nezahŕňalo samotný prevod uvedených pozemkov v prospech 
menovanej. Preto starosta navrhol uvedené uznesenie v celom rozsahu zrušiť a prijať nové 
uznesenie.   
 
Hlasovanie:  
Prítomní: 5 (Barilla, Mrkvica, Lutter, Mgr. Hodák, Ing. Kremnická) 
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
 
OZ prijalo uznesenie č. 23/04/2021 
 
K bodu č. 13. Schválenie prevodu vlastníctva majetku obce, pozemku  parc. č. KN C 
398, KN C 406/40 vo vlastníctve obce v prospech  žiadateľky  Márie Pechovej 
Všetko odznelo v predchádzajúcom bode. P. Mrkvica, tak ako v predchádzajúcom bode aj 
teraz navrhol sumu 10,00 eur/ m2.  Ostatní poslanci sa zhodli na pôvodne schválenej sume 
5,00 eur/m2. 
 
Hlasovanie:  
Prítomní: 5 (Barilla, Mrkvica, Lutter, Mgr. Hodák, Ing. Kremnická) 
Za: 4 (Barilla, Lutter, Mgr. Hodák, Ing. Kremnická) 
Proti: 0 
Zdržali sa: 1 (Mrkvica) 
 
 
OZ prijalo uznesenie č. 24/04/2021 
 
K bodu č.14. Žiadosť p. Ščuku o zriadenie vecného bremena na parc. č. KN C 406/13  
za účelom vybudovania elektrickej prípojky k novostavbe RD na parcele KN C 406/12 
P. Ščuka požiadal obec o súhlas s prekopávkou miestnej komunikácie a prislúchajúceho 
zeleného pásu  na parcele č. KN C. 406/13 vo vlastníctve obce z dôvodu zriadenia elektrickej 
prípojky k novostavbe rodinného domu  na parcele č. KN C 406/12 v k.ú. Betlanovce a 
zároveň žiada aj o súhlas k  zriadeniu vecného bremena na uvedenej parcele z dôvodu 
uloženia elektrickej prípojky.  
Poslanci OZ neschválili zriadenie vecného bremena v prospech p. Ščuku  
 
Hlasovanie:  
Prítomní: 5 (Barilla, Mrkvica, Lutter, Mgr. Hodák, Ing. Kremnická) 
Za: 0 
Proti: 4 (Barilla, Mrkvica, Lutter, Ing. Kremnická) 
Zdržali sa: 1 (Mgr. Hodák) 
Vzhľadom na hlasovanie nebolo k tomuto bodu prijaté  uznesenie. 



 
Poslanci OZ rozhodli o odložení rozhodovania v tejto veci a prijali uznesenie, kde žiadajú 
o doloženie podkladov k rozhodnutiu  o zriadení vecného bremena na parc. č. KN C 406/13  
za účelom vybudovania elektrickej prípojky k novostavbe RD na parcele KN C 406/12 
v prospech Miroslava Ščuku, Betlanovce 149  a to: stavebné povolenie na novostavbu 
rodinného domu, projektu elektrickej prípojky k RD vrátane napojenia na NN rozvody 
a stanoviská VSD k technickému riešeniu tejto prípojky.  
 
Hlasovanie:  
Prítomní: 5 (Barilla, Mrkvica, Lutter, Mgr. Hodák, Ing. Kremnická) 
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
 
OZ prijalo uznesenie č. 25/04/2021 
 
K bodu 15. Plán zasadnutí OZ na rok 2021 
Starosta vyzval Ing. Kremnickú, aby odôvodnila tento bod, nakoľko jeho doplnenie navrhla 
ona.  
Starosta  upozornil poslancov na skutočnosť, že vzhľadom na množstvo práce, povinností 
a kompetencií, ktoré sú zamestnanci OcÚ zo zákona povinní zabezpečiť sú nepriamo úmerné 
počtu zamestnancov, ktorí zabezpečujú chod OcÚ a administratívu a pri schválení 
predloženého návrhu dôjde k ich zbytočnému zahlteniu prácou navyše pri príprave podkladov 
a uznesení, čo môže mať vplyv na kvalitu práce, dodržiavanie lehôt a v nekonečnom rade na 
ich zdravotný stav v dôsledku vyššej psychickej záťaže a stresu a v konečnom rade na chod 
OcÚ a poskytovanie služieb občanom. Na základe vyššie uvedených argumentov sa starosta 
opýtal poslancov, či  trvajú na predloženom návrhu.  
P. Lutter navrhol, aby sa zasadnutia konali každé 2 mesiace. Poslanci sa zhodli na konaní 
zasadnutí každý prvý utorok v párnych mesiacoch - jún, august, október, december so 
začiatkom najskôr o 16.00 hod., s tým, že v prípade potreby je možné zvolať zasadnutie OZ aj 
mimo uvedených termínov. 
 
Hlasovanie:  
Prítomní: 5 (Barilla, Mrkvica, Lutter, Mgr. Hodák, Ing. Kremnická) 
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
 
OZ prijalo uznesenie č. 26/04/2021 
 
K bodu č. 16 Interpelácie poslancov. 
Starosta sa opýtal, či má niekto ešte nejasnosti alebo otázky k bodom rokovania,  na starostu 
alebo HK. Nikto nemal otázky.  

K bodu č. 17 Rôzne 

 
Starosta informoval, že na zasadnutí konanom dňa 11.3.2021  starosta vyzval poslancov, aby 
sa mu všetci do 3 dní verejne ospravedlnili, nakoľko v zhodnotení za roky 2019,2020 uviedli 



zavádzajúce a klamlivé informácie. Uviedol, že vzhľadom na pracovnú zaneprázdnenosť 
nepostrehol, žeby prebehlo nejaké ospravedlnenie a dal poslancom možnosť ospravedlniť sa 
do zápisnice. Nato Mgr. Hodák prečítal prepis zo záznamu zo zasadnutia OZ dňa 12.5.2020. 
Zo záznamu bolo jasné, že starosta informoval poslancov a vykonanej kontrole už v máji a nie 
v auguste, ako uviedli poslanci v zhodnotení rokov 2019,2020. Starosta uviedol, že keď sa mu 
neospravedlnia za poškodenie jeho mena, využije všetky dostupné zákonné prostriedky, ktoré 
má k dispozícii.   
P.Mrkvica uviedol, že na príprave listu neparticipoval, ale iba ho čítal. Neospravedlnil sa.  
P. Barilla uviedol, že sa nemá za čo ospravedlňovať. Neospravedlnil sa.  
P. Lutter uviedol, že nebol na zasadnutí v máji 2020  a tiež ten list iba čítal. Neospravedlnil 
sa.  
Ing. Kremnická sa opýtala starostu, aké právne prostriedky využije a neospravedlnila sa.  
Mgr. Hodák uviedol, že uznáva, že informácia o inšpekcii odznela na zasadnutí v máji 2020, 
neospravedlnil sa.  
Ohľadom informácií napísaných poslancami v zhodnotení rokov 2019,2020 mal starosta 
niekoľko pripomienok. Napr. ohľadom nedostatku finančných prostriedkov na účte po 
nástupe do funkcie, poslanci uviedli, že to nebola pravda a že mal predsa úver. Starosta sa 
opýtal poslancov, či je úver podľa nich plus. Podľa neho je to dlh obce.  
Ohľadom hospodárnosti pri výrube stromov na cintoríne a ich následného predaja za 10 
eur/m3, keď hodnota tvrdého dreva je 30-35 eur/m3. Následne ešte bola zaslaná v roku 2018 
žiadosť ohľadom posunutia termínu náhradnej výsadby z dôvodu nedostatku finančných 
prostriedkov. Keď nastúpil starosta do funkcie, na otázku, či sú nejaké finančné prostriedky 
v rozpočte na náhradnú výsadbu, dostal odpoveď, že nie.  
Ďalej bolo v zhodnotení, že sú nepravdivé informácie o tom, že starostovi záleží na všetkých 
občanoch bez rozdielu aj z dôvodu sporu s občanmi o využívanie kultúrneho domu. Starosta 
sa opýtal poslanca Luttera, nech mu uvedie príklad, o aký spor sa jedná. P. Lutter uviedol 
cirkevný zbor. Starosta povedal, že s nikým nemá žiadny spor a so zborom to bola iba 
ostrejšia výmena názorov. Cirkevný zbor užíval obecný majetok zadarmo bez zmluvného 
vzťahu a keď bol kultúrny dom prenajatý na základe nájomnej zmluvy na nejakú akciu, 
starosta tam vtedy nikoho nepustil a za tým si stojí.  
Starosta namietal aj informáciu, že od začiatku sa mu poslanci snažili byť nápomocní.  
Starosta oznámil poslancom, že nám bolo doručené rozhodnutie o schválení nenávratného 
finančného príspevku na čističku odpadových vôd v obci.  
Nakoľko poslanec Mrkvica a Barilla odišli zo zasadnutia zastupiteľstva  pred oficiálnym 
ukončením zasadnutia OZ, a ostatní poslanci sa zdvihli a boli na odchode, starosta ukončil 
zasadnutie obecného zastupiteľstva.  
 
začiatok zasadnutia: 16.00 hod.  
P. Mrkvica odišiel:   19.14 hod. 
D. Barilla odišiel:     19.18 hod.  
koniec zasadnutia:    19.21 hod.  
 
Zapísala: Miroslava Vargová 
 
Overovatelia zápisnice: P. Mrkvica                                        
                                       D. Barilla 


